

化學物質管制聲明書
STATEMENT OF RoHS COMPLIANCE

謹此聲明本公司所生產如下表所列產品，經查證不含任何不符歐盟 2011 年 6 月 8 日公告第 2011/65/EU(又稱 RoHS 2.0)號關於「電氣及電子設備使用某些危害物質限制指令 (RoHS)」之有關規範之原料或零件。

We, AMPHENOL LTW TECHNOLOGY CO., LTD. (“ALTW”), hereby certify that the connector product(s) manufactured by ALTW stated below do not contain any material or component not in compliance with the Directive 2011/65/EU (known as RoHS 2.0) of the European Parliament and the council of 8 June 2011, on the Restriction of the use of certain Hazardous Substances in electrical and electronics equipment.

產品/ Product	型號識別/ Identifications	產品描述/ Product Description
LED Indicator	M8 LED	(Receptacle (M8) with LED light Plastic & Metal available)

安費諾亮泰企業股份有限公司

Amphenol LTW Technology Co., Ltd.

環境遵循主管

Environmental Compliance Executive

George Chang

Important Information: Information provided by ALTW herein and/or in other communications concerning the substance content of its products presents ALTW's knowledge and belief as of the date that it is provided. ALTW bases its knowledge and belief on information provided by third parties, and makes no representation and warranty as to the verity of such information. Efforts are underway to better integrate information from third parties. In no event shall ALTW's liability arising out of such information exceed the total purchase price of the ALTW part(s) at issue sold by ALTW to Customer on an annual basis.

重要資訊：本公司所提供關於產品內含物質之相關資訊，係基於提供當時對第三人所提供之相關資訊之 認知與信賴。本公司並無法擔保第三人所提供之相關資訊之真實性，但已盡最大努力使其臻於完善。本公司就所提供之資訊所引起之相關責任，應以本公司當年度銷售給客戶之相關產品之售價為責任上限。

Amphenol LTW Technology Co., Ltd | 5F-3, No.51, Sec.4, Zhongyang Rd., Tucheng Dist., New Taipei City 236, Taiwan
TEL: +886-2-7741-6888 | FAX : +886-2-7741-6999 | Web site: <http://www.amphenolltw.com>

化學物質管制聲明書
STATEMENT OF REACH COMPLIANCE

謹此聲明本公司所生產如下表所列產品，經查證不含任何不符歐盟第 1907/2006 號 REACH 中高關注物質 (SVHC) 的物質候選清單關於「化學物質登記、評估、授權和管制法」(Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals, REACH) 之有關規範之原料或零件。

請參照歐洲化學總署 (ECHA)公告授權物質候選清單：<http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table>

We, AMPHENOL LTW TECHNOLOGY CO., LTD. (“ALTW”), hereby certify that the connector product(s) manufactured by ALTW stated below do not contain any material or component not in compliance with European Union Directive 1907/2006 on the Registration Evaluation Authorization and Restriction of Chemicals (REACH),the Candidate List of substances of very high concern (SVHC).

ECHA notice Number of substances on the Candidate List: <http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table>

產品/ Product	型號識別/ Identifications	產品描述/ Product Description
LED Indicator	M8 LED	(Receptacle (M8) with LED light Plastic & Metal available)

安費諾亮泰企業股份有限公司

Amphenol LTW Technology Co., Ltd.

環境遵循主管

Environmental Compliance Executive

George Chang

Important Information: Information provided by ALTW herein and/or in other communications concerning the substance content of its products presents ALTW's knowledge and belief as of the date that it is provided. ALTW bases its knowledge and belief on information provided by third parties, and makes no representation and warranty as to the verity of such information. Efforts are underway to better integrate information from third parties. In no event shall ALTW's liability arising out of such information exceed the total purchase price of the ALTW part(s) at issue sold by ALTW to Customer on an annual basis.

重要資訊：本公司所提供關於產品內含物質之相關資訊，係基於提供當時對第三人所提供之相關資訊之 認知與信賴。本公司並無法擔保第三人所提供之相關資訊之真實性，但已盡最大努力使其臻於完善。本公司就所提供之資訊所引起之相關責任，應以本公司當年度銷售給客戶之相關產品之售價為責任上限。

Amphenol LTW Technology Co., Ltd | 5F-3, No.51, Sec.4, Zhongyang Rd., Tucheng Dist., New Taipei City 236, Taiwan
TEL: +886-2-7741-6888 | FAX : +886-2-7741-6999 | Web site: <http://www.amphenolltw.com>

Innovation in Waterproof Solution

化學物質管制聲明書
STATEMENT OF PFOS & PFOA COMPLIANCE

謹此聲明本公司所生產如下表所列產品，經查證不含任何不符歐盟 2012 年 06 月 19 日公告第(EU)No 519/2012 號修正指令，關於 PFOS、PFOA 全氟化學品使用濃度限量規範之原料或零件。

We, AMPHENOL LTW TECHNOLOGY CO., LTD. (“ALTW”), hereby certify that the connector product(s) manufactured by ALTW stated below do not contain any material or component not in compliance with European Union Directive (EU) No 519/2012 of 19 June 2012, on the restriction of Perfluorooctane sulfonates (PFOS) and Perfluorooctanoic Acid (PFOA).

產品/ Product	型號識別/ Identifications	產品描述/ Product Description
LED Indicator	M8 LED	(Receptacle (M8) with LED light Plastic & Metal available)

安費諾亮泰企業股份有限公司

Amphenol LTW Technology Co., Ltd.

環境遵循主管

Environmental Compliance Executive

George Chang

Important Information: Information provided by ALTW herein and/or in other communications concerning the substance content of its products presents ALTW's knowledge and belief as of the date that it is provided. ALTW bases its knowledge and belief on information provided by third parties, and makes no representation and warranty as to the verity of such information. Efforts are underway to better integrate information from third parties. In no event shall ALTW's liability arising out of such information exceed the total purchase price of the ALTW part(s) at issue sold by ALTW to Customer on an annual basis.

重要資訊：本公司所提供關於產品內含物質之相關資訊，係基於提供當時對第三人所提供之相關資訊之 認知與信賴。本公司並無法擔保第三人所提供之相關資訊之真實性，但已盡最大努力使其臻於完善。本公司就所提供之資訊所引起之相關責任，應以本公司當年度銷售給客戶之相關產品之售價為責任上限。

Amphenol LTW Technology Co., Ltd | 5F-3, No.51, Sec.4, Zhongyang Rd., Tucheng Dist., New Taipei City 236, Taiwan
TEL: +886-2-7741-6888 | FAX: +886-2-7741-6999 | Web site: <http://www.amphenolltw.com>

Innovation in Waterproof Solution